
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 10. oktober 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 21

Kunne regeringen være interesseret i at igangsætte en undersøgelse af ”real sailing

emissions”, så vi kan få et korrekt billede af, hvor mange skadelige stoffer (særligt NOx,

partikler og ammoniak) skibene egentlig udleder?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Zenia Stampe (RV).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Zenia.Stampe@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen

formand
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